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Styrelsemöte 
Handbollspojkarna i Tibro 

 

Närvarande: Kristian Lagerström, Kenneth Påhlsson, Magnus Pettersson, Lars 
Klint, Magnus Påhlsson, Peter Söderlund, Mattias Hammar. 
 

§1 Öppnande av möte 

Peter välkomnar och öppnar mötet 

§2 Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes 

§3 Val av justerare 

Kenneth Påhlsson 

§4 Tidigare protokoll 

Tidigare protokoll lästes igenom 

§5 Inkomna skrivelser 

Sportlovsaktiviteter genomfört ca 35 barn 2 flickor födda -04 och en -02:a hjälpte till. 

§6 Ekonomi 

130188kr på kontot + 4349kr på swish. Vi reder fakturorna för Skadevi Cup. Gunta kollar så 
att vi fakturera Solidsport.com. En av fakturorna för WO matcherna förra säsongen har 
förbundet tagit tillbaka och en har vi betalat. Ca 8000kr att köpa in varor för (Select/Team 
Sportia). 

§7 Seniorverksamheten 

Fredrik har haft korta samtal med spelarna inför nästa säsong. Grabbarna säger själva att de 
vill spela i seniorserie. Vi har haft en lyckad lagaktivitet med bad, frisbee, shuffleboard, 
bowling och mat. Aktivitetshuset kan eventuellt göra rent bollar. Vi föreslår att bollrensaren 
flyttas till A-hallen ovanför klisterväck-skåpet. Vi vill arrangera USM nästa år. Vi har gjort en 
skrivelse till VHF om att man i ett lag har spelat med en otillåten spelare och det har varit 
några turer. Vi anser oss ganska säkra på att vi har rätt i sak men kommer inte ta det vidare. 
Seniorerna har cafeterian i helgen! Ett Trim-SM lag ska anmälas i HP Tibros namn. 
Deltagande spelare bär sina egna kostnader. 

§8 Ungdomsverksamhet 

Ravelli (fram till 8/3) och toalettpapper finns för att jobba in pengar till lagkassorna. Junior 

(15+2) + 07-08 anmälda till Rödspätte Cup. Samåkning med Tibro HK och IFK Karlsborg. Vi 

har BOLLKOLL 1 och 2 igång. Vi har några grabbar i handbollsskolan men vi behöver 

ledare. ? Kan vi tänka annorlunda med tex bollskola? Vad är på G i föreningspoolen? 

Tibrotårtan? Hur kan vi uppmuntra rörelseglädje och motorisk inlärning? Hur ser statistiken 

ut? Vilka samarbeten och vilken samverkan? Vi har uppvaktat Skadevi Cup för att utöka 

arrangemanget med nya möjligheter ibland annat Baggeboskolan. Lars tar bollen! 

Knattehandboll 7 mars. Lars kollar grilleriet. Swish till HP och kontant! 

§9 Utbildning 

Limmet går 2:a delen av TS3 i mitten på juni. Vi uppmuntrar alla att gå utbildning – ledare, 

ledare, ledare… Vad gäller för att anordna BAS-utbildning? GUNTA KOLLAR! Kan 

föreningspoolen hjälpa oss? 
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§10 Sponsring 

Gunta fakturera TIBROBYGGEN – skylten är uppe! Vi försöker snygga till våra 
sponsorerbjudande grafiskt, lagfoto, snygga matchbilder osv tillsammans med Tibro HK så 
att vi kan arbeta via föräldrar och aktiva under säsongen. Konceptet är från 90-talet… 
Mathias har pratat med Hörnebo Pizzeria om skylt och fortsätter med frågan... Gunta skickar 
faktura till Tärnan! 

§11 Cafeterian 

Kenneth har träffat kommunen angående ombyggnaden idag. Vi behöver rensa ur alla saker 
till 1 april. Gunta & Eva-Lena påbörjar arbetet och tar hjälp av styrelse och övrig 
intresserade. Kenneth har frågat om Tibro HK vill vara med och driva cafeterian. Vi sköter 
våra egna arrangemang. Vi vädjar till kommunen om att få ta bort hyran. 

§12 Administration 

Tibro HK funderar fortfarande på om de kan köpa tjänster från vårt kansli? Föreningspoolen: 
man har hittat finansiering för ytterligare ett år för Marcus och anställt en ny kanslist. Vi har 
en tung adminstrativ överbyggnad och behöver se över hur vi kan lösa detta. Gunta har tagit 
fram ett kompendium med våra inkomstkällor – var är detta? 

§13 Övriga frågor  

Vi köper in tröjor till ledarna i BOLLKOLL. Handbollsfest tillsammans med Tibro HK 4 april! 
Ska vi genomföra beachhandbollen 6 juni 2020 så behöver vi få ut en inbjudan snarast. 
Gunta justerar och skickar ut ett förslag baserat. Vi ställer frågan till Tibro HK. 

§14 Nästa möte 

2/3 18.00 i cafeterian 

§15 Avslutande av möte 

Ordförande tackar för visat intresse och avslutar mötet 
 

Mötesordförande   Protokollförare 

Peter Söderlund   Kristian Lagerström 

 
_________________________  ____________________________ 
 
Justerare     
Kenneth Påhlsson 

 

_________________________ 

  


